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VáŽená paní místostarostko, vážené zastupite|stvo.
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Sta|o se to co mne šokova|o pi i  pos|edním veiejném zasedání. By|ijsme informováni (já a mí

kamarádi), že pťi poIicejním prošetiováníopakovaného poškození některého osvětlovacího tě|esa

jsme byl i  zmíněn|jako nespokojenci s osvět|ením v obci - naše nespokojenost se t ká možného

plr/tváníobecními f inancemi za e|ektrickou energi i  - a tudíž se bude o nás zajímat po|icie po udání

obecní zastupite|kou a bude Žádat o vysvět|ení. Tak se také 26.4.L1 okolo 17hodiny stalo.

Protože povaŽuji krck zastupitelky obce za pomIuvu j iž projednávám s právníkem možnost

podání trestního oznámení. Podobné jednání zastupite|ky povaŽuji já i  kamarádi za nepĚijate|né a

budeme h|edat cestu k v zvě k odstoupení paníGálové z obecního zastupite|stva.

Na základě debaty na pos|edním veÍejném zastupitelstvu (,,referendum o vypínání světeI v

obci,,.. . . .)jsem pĚipravi| písemn1i souhrn udá|ostí a návrhťr, kter je pňílohou tohoto textu a žádám

pii ložit jej k pÍípadnému návrhu referenda na WWW stránkách ( ne jako citované piílohy obecních

zápisri a rozhodnutí, které jsou však na stránkách nevidite|né - nepÍi|ožené...). Zmíněnf souhrn byl

pÍedán po|ici pi i  podávánívysvětlení .

Po p|aném rozhovoru kamarád pánri P. Jonáka a L. Dvoiáka st. se zastupiteIkou paní

Gálovou v pátek 29,4. na obecním Íadě, kterého jsem se bohuže| nestihl zrjčastnit z drjvodu jednání

v Rokycanech s právníkem v zá|eŽitosti naší pom|uvy, jsme rozhodnuti podat trestníoznámení.

Neradi jednáme tímto zpŮsobem. a|e využÍvat ci.skr.rt,iící a jejich piipoi-nínky plii veie.;nem

zasecjání k oČerĚování občanťl bez Íádného projednání během jednáníveĚejného zastupite|stva je

pro nás ve|k'/m zklamáním. Je to ve|ká kařka na prestiži zastupite|stva, která se začala j iž nisovat po

snaze utlumit aktivitu občanťr pi i  veĚejnfch zastupitelstvech zvolenítĚíměsíčních termínrj zasedání.

Jako možnost upuštění od podánítrestních oznámení na oznamovate lku místostarostku

paníGálovou je jejíom|uva všem tiem bezdťrvodně označenrim občanťrm - pán m Petrovi Jonákovi,

Lubomíru Dvoňákovi staršímu a Vojtěchu Jonákovi. omIuva musí brit vyvěšena na obecních

nástěnkách v do|ní i horní části obce a na WWW stránkách. Formu|ace om|uvy musí obsahovat

podstatu problému: ,, omIuva za neuvážené a bezdťrvodné označeníjako možn.í'ch poškozovate|ťr

obecního veÍejného osvět|e ní a za nepčijate|né zneužívání námět a pĚipomínek na veĚejnfch

zasedání obecního zastupite|stva,.. UveiejněníomIuvy s termínem do stÍedy 25,5.20LI.

PĚí loha: PÍipomínky a dotazy k veÍejnému osvět lenív obc i .
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Na prvním |etošním veĚejném zasedání obecního zastupite|stva obce Medovri Újezd dne
27 ,7.11jsem se jako jeden z diskutujících pozastavi| nad trvalr im svícením poutičního osvět|enív části
obce od železničního mostu směrem k M tu (,,u pi|y,,). Toto svět|o svíti|o moŽná dva měsíce i pÍes
dajnou objednávku opravy a nikdo z obecního zastupitelstva nezasáhl vrjči f irmě, aby by|a oprava

uskutečněna neprod|eně a nebo svět|o ručně vypnuto (vypínáno). Tato debata otevĚela cestu
k da|ším dotazrjm oh|edně zdvojnásobeníosvět|ovacích těles (uikony neznám) na v1ipadovce směrem
na Holoubkov oproti osvětlení,,staršího provedení,, po ce|é obci (kromě nové vristavby v horníčásti
obce). Vzhledem v současné době k Íídce zastavěné uvedené ob|asti jsme v rámci spor navrhova|i
(já a i některí další diskutující) nechat svítit jen některá světla. Domnívám se, že pro osvět|ení
komunikace to bude postačujícíjako v ce|é obci a nebo cestě okolo Lipky směrem k nádraží do
Ho|oubkova. Možná,Že existujíještě některá svítidta, která by mohla brit vyiazena a nebo upraven
jej ich provozní režim.

Na dalším veiejném zasedání po tňech měsících 2I.4.2o71(!) jsem se dotáza |, zda se v této
oblasti něco Ěeši|o. Musím konstatovat, že spínání světel u pi ly by|o opraveno. Na probtematiku
osvětlenísměrem k Ho|oubkovu by|o odpovězeno, že občané z této oblasti by uvíta|i ještě vydatnější
osvětlení (jest|i jsem se nepieslech|). Dále, že osvět|ení pomáhá i v boji proti krimina|itě. V této
souvis|osti by|o sděleno, že jedno osvětlovacítě|eso je neustá|e poškozováno nějakou stĚe|bou (asi ze
vzduchovky). Proto byl tento opakovanri piípad ohlášen po|ici i  a ta na dotaz od zastupitelťr, zda nevío
někom, komu svět|o ,,vadí,,dosta|a odpověd,, že jsme se na veĚejném zasedání proti těmto svět| m
ozval i .  Tudíž jako pĚípadní pachate|é.. . .  By lo to pro nás d iskutující šokující sdě lení l ! |

osvětlení veÍejnrich komunikací má brit ňešeno tak, aby odpovídalo hustotě a bezpečnosti
provozu vo|bou správnfch těles, jej ich rnikonri a nasměrování. Nemají se tírnto veÍejnrirn osvětlením
češit osvět|eníostatních pozemkťr (viz. čtyňdí|ná norma Čsru EN 13201).

Zastupite|é se shod|i na tom, že by se mě|a na WWW stránky dostat o tomto problérnu
informace ve formě,,referenda,,, že já a da|ší chceme vypínat svět|a v obci.... Proto jsem se rozhod|
napsat tento vysvět|ující dopís.

lest| i  , ,pochopím,,osvět|ení směrem k Hoioubkovu,  tak v bec nechápu veĚejné osvět|eníu
kĚižovatky do horní části obce. Asi 80 až 100m pĚed kijžovatkou (odbočkou) je jedno |etité tě|eso,
druhé |etité je pňímo na kĚiŽovatce. Nedávno pi ibylo da|ší osvětlení těsně pĚed kĚižovatkou a navíc
or ientované spíše na soukromri  pozemek než na komunikac i .  Pravděpodobně to neníveĚejné
osvět|ení a v|astník pozemku s i je j  investoval  a napájíe lektň inou sám. j inak to nechápu. Pokud se
jedná o veĚejné osvět|enía dťrvodem bylo zv1išení bezpečnosti na soukromém pozemku (ne na
veňejné komuníkaci), tak na takové osvět|ení mají nárok a právo i da|ší nemovitosti, které nejsou
osvět leny veĚejn m osvět lením.. . . . .

Jsem jako ostatnív této prob|ematice osvět|ení |ajk a proto bych se rád dozvěděl fundovanou
odpověd,od odborníka (ne od někoho kdo s i  mys|í,  že zvo lením získaI patent na rozum . . . )
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Piipomínky a dotazy k veĚejnému osvětlenív obci.

V Med. Újezdě 26.4.LL


